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متن پرسش

سلام استاد عزیز: وقتتان بخیر. در پی هجمه های اخیر به آقای پناهیان سوالاتی ذهنم رو مشغول

کرده. از علت اصلی این هجمه ها که بگذریم استاد جان ۱. چرا آقای پناهیان بایستی هدایای میلیاردی

رو قبول کنند؟ ایشون نمی توانند که هر ناشفافیت مالی جلوی اظهار نظر حقه رو میگیره. (من

سالهاست با یک نماینده مجلس کار میکنم تاکنون یک هزاری از هیچ نهاد و کارخانه و ....حتی برای

کمک به فقرا نپذیرفته چون میگه گذشته از این که معلوم نیست این پولها حق کیست، ما نباید کاری

کنیم که فردا برن بگن فلانی از فلان جا اینقدر پول گرفت و دیگه نتوانیم حرف حق خودمون رو بزنیم،

یا خبرشو دارن همین چند وقت پیش آقایی به حاج آقا معمار گفته که من میخوام یک باغ رو به شما

هدیه بدم و اصرار هم داشته اما حاج آقا گفته نه من هیچ نیاز به باغ ندارم، یا در محرم امسال دیدیم

شخصی از میناب آمده بود میگفت حاج آقا براتون میخوام گوشی عالی بیارم و حاج آقا انداخت توی

شوخی و گفتن: نه نه نه نیاریها من گوشی استفاده نمی کنم آنوقت میرم میفروشمش چلوکباب

میخرم میخورم و...خلاصه نمی پذیرند، آنوقت آقای پناهیان که یک واعظ کشوری است حواسش

نبوده؟) ۲. الان مردم شاکی شدند که چرا ما از این دوستان نداریم؟! خب حق دارند. ندارند؟ نظر شما

چیست استاد جان؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: با توجه به اینکه جناب آقای پناهیان نشان دادهاند بیش از آنکه به فکر

خود باشند، به فکر انقلاب و اسلام هستند؛ باید این موارد را حمل بر صحت کرد و مواظب بود این

شخصیتها که سرمایهی کشور و انقلاب هستند، خدشهدار نشوند حتی اگر بر فرض از طرف ایشان

سهلانگاری هم شده باشد؛ شخصیت ایشان چیز دیگری است. موفق باشید


